
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

08.09.2016                                          м. Черкаси                                            № 5 

   

   

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, підприємництва  

та регуляторної політики 

 

Всього членів комісій   - 7 

На засіданні присутні   - 4 

 

ПРИСУТНІ: 

голова комісії – Кравцова Н.О. 

секретар комісії – Воронов С.П. 

 

Члени комісії: Костюченко В.О., Онищак Л.В.          

 

ВІДСУТНІ члени комісії: Бойко В.В., Коваленко О.А., Лашкул В.Г. 

 

На засідання комісії запрошені:  

Величко 

Любов Григорівна 

Качуріна 

Олена Леонідівна 

Москалюк 

Тетяна Іванівна 

 

- 

 

- 

 

- 

 

директор Черкаського академічного театру 

ляльок Черкаської обласної ради 

директор комунального підприємства 

«Аеропорт Черкаси» 

головний спеціаліст сектору обліку та  

використання майна управління майном 

обласної комунальної власності 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

- завідувач сектору з питань оренди управління 

майном обласної комунальної власності 
 

Суховий  

Микола Олександрович 

- заступник начальника управління культури та 

взаємозв’язків з громадськістю Черкаської 

ОДА 

Осипов 

Володимир Олексійович 

 
 

 

- 

 

 

 

 

директор Черкаського академічного 

обласного українського музично-

драматичного-театру ім. Т.Г. Шевченка 

Черкаської обласної ради 

 



Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності 

Плаха 

Віктор Володимирович 

- начальник регіонального відділення Фонду 

державного майна України по Черкаській 

області 
 

У засіданні взяли участь: перший заступник голови обласної ради 

Тарасенко Валентин Петрович, юрисконсульт управління культури та 

взаємозв’язків з громадськістю Черкаської ОДА Нечитайло В’ячеслав 

Миколайович, помічник-консультант депутата Черкаської обласної ради 

Коломієць Валентина Іванівна. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Про зміну найменування Черкаського академічного обласного 

українського музично-драматичного театру імені Т.Г. Шевченка Черкаської 

обласної ради та затвердження Статуту. 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
2. Про зміну найменування ЧЕРКАСЬКОГО АКАДЕМІЧНОГО 

ТЕАТРУ ЛЯЛЬОК ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ та затвердження Статуту. 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
3. Про оренду майна комунального підприємства «Аеропорт Черкаси». 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
4. Про зміну найменування КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 

«АЕРОПОРТ ЧЕРКАСИ» та затвердження Статуту. 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
5. Про прийняття до спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст області комунального майна. 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
6. Про  внесення  змін  до рішення обласної  ради    від  25.06.2015  

№ 41-20/VІ «Про припинення діяльності КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 

«МАНЬКІВСЬКЕ ПОЛІГРАФІЧНЕ ПІДПРИЄМСТВО» ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ». 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
7. Про визнання майна комунальною власністю. 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
8. Про передачу майна комунальної власності. 

Петров 

Віталій Олександрович 

 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
 



9. Про ліквідацію обласного комунального підприємства «Оперативна 

поліграфія». 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
10. Про списання майна комунальної власності. 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
11. Про оренду комунального майна бюджетними установами. 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
12. Про спільну комісію з розмежування і оцінки майна цілісного 

майнового комплексу Катеринопільського комунального поліграфічного 

підприємства. 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
13. Про  внесення  змін   до   рішення   обласної   ради   від   25.03.2016 

№ 4-27/VІІ «Про припинення юридичної особи – КОМУНАЛЬНОГО 

ПІДПРИЄМСТВА «РІЧКОВИЙ ВОКЗАЛ» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ». 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
14. Про  внесення  змін до  рішення  обласної  ради  від  17.09.2015 № 

42-24/VІ «Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ 

САНАТОРІЙ «ЗМІНА» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ шляхом злиття з 
КОМУНАЛЬНИМ ЗАКЛАДОМ «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ПРОЛІСОК» 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ». 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
15. Про програму приватизації об’єктів спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області, управління якими 

здійснює Черкаська обласна рада, на 2016-2017 роки. 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
16. Про затвердження Типових договорів оренди майна, що належить до 

обласної комунальної власності. 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
17. Про розгляд звернення народного депутата України Левченка Ю.В. 

щодо порушень чинного законодавства при будівництві птахопідприємства 

групою компаній ПАТ «Миронівський хлібопродукт» на території Рацівської 

сільської ради Чигиринського району Черкаської області. 

Кравцова  

Наталія Олегівна 

 

 

- голова постійної комісії   

 

1.СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення обласної ради «Про 

зміну найменування Черкаського академічного обласного українського музично-



драматичного театру імені Т.Г. Шевченка Черкаської обласної ради та 

затвердження Статуту» підготовлено враховуючи зміни у законодавстві України 

та зміни головного розпорядника бюджетних коштів. 

Віталій Олександрович зазначив, що відповідно до частини першої ст. 16 

Закону України «Про державну реєстрацію юридичних осіб, фізичних осіб-

підприємців та громадських формувань» необхідно зазначити інформацію про 

організаційно-правову форму юридичної особи.  

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток 1). 

Доповідач повідомив також про лист Черкаського академічного обласного 

українського музично-драматичного театру ім. Т. Г. Шевченка Черкаської 

обласної ради щодо внесення змін до запропонованого проекту рішення, а саме: 

пункт 2.2 розділу II викласти у новій редакції та доповнити пунктом 4.20 розділ 

IV про утримання театральних будівель. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Нечитайло В. М., який звернувся до членів комісії з проханням зазначити 

дату набуття чинності рішення з 01.10.2016 для вирішення юридичних питань.  

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення, запропоновані 

зміни та доповнення, рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради 

та пропонувати депутатам підтримати проект рішення із запропонованими 

постійною комісією змінами та доповненнями. 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 5/1 додається до протоколу (Додаток 2). 

„За“ – 4,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

 

2.СЛУХАЛИ:  

 Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення обласної ради «Про 

зміну найменування ЧЕРКАСЬКОГО АКАДЕМІЧНОГО ТЕАТРУ ЛЯЛЬОК 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ та затвердження Статуту» підготовлено 

враховуючи зміни у законодавстві України та зміни головного розпорядника 

бюджетних коштів. 

Віталій Олександрович зазначив, що відповідно до частини першої ст. 16 

Закону України «Про державну реєстрацію юридичних осіб, фізичних осіб-

підприємців та громадських формувань» необхідно зазначити інформацію про 

організаційно-правову форму юридичної особи. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток 3). 

Доповідач повідомив про звернення директора театру Величко Л. Г щодо 

внесення змін до запропонованого проекту рішення, а саме: пункт 2.2 розділу II 

викласти у новій редакції та доповнити пунктом 4.20 розділ IV про утримання 

театральних будівель. 

 

 



ВИСТУПИЛИ: 

Нечитайло В. М., який звернувся до членів комісії з проханням зазначити 

дату набуття чинності рішення з 01.10.2016 для вирішення юридичних питань.  

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення із 

запропонованими змінами та доповненнями, рекомендувати розглянути питання 

на сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення із 

запропонованими постійною комісією змінами та доповненнями. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 5/2 додається до протоколу (Додаток 4). 

 

„За“ – 4,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення обласної ради «Про 

оренду майна комунального підприємства «Аеропорт Черкаси» підготовлено з 

метою ефективного використання майна та враховуючи звернення від 

комунального підприємства «Аеропорт Черкаси» про надання дозволу на 

передачу в оренду комерційного складу. 

Віталій Олександрович зазначив, що прийняття даного рішення сприятиме 

підвищенню ефективності використання майна та отриманню додаткових 

надходжень підприємством, адже на сьогоднішній день передача в оренду майна 

є великою фінансовою підтримкою для підприємства. 

За попередніми розрахунками, при реалізації даного рішення у 

підприємства є можливість отримати близько 40,0 тис. грн. щомісячно. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток 5). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Тарасенко В.П., який поцікавився, чи не впливатиме надання майна в 

оренду на основну діяльність комунального підприємства «Аеропорт Черкаси». 

Воронов С.П. запитав, як зараз використовуються кошти, що надходять від 

оренди майна. 

Качуріна О.Л. надала роз’яснення про використання коштів, зокрема: на 

сплату комунальних послуг та виплату поточної заробітної плати, а також на 

погашення заборгованості за минулі роки. 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати звернення комунального 

підприємства «Аеропорт – Черкаси» щодо надання дозволу на передачу в оренду 

комерційного складу, проект рішення, рекомендувати розглянути питання на 

сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення.  

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (Додаток 6). 

 

„За“ – 4,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 



 

4. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення обласної ради «Про 

зміну найменування КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА «АЕРОПОРТ 

ЧЕРКАСИ» та затвердження Статуту» підготовлено за ініціативи 

КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА «АЕРОПОРТ ЧЕРКАСИ» у зв’язку з 

виявленими недоліками при перевірці фінансово-господарської діяльності 

підприємства органами Державної фінансової служби України. 

Віталій Олександрович зазначив, що прийняття даного рішення сприятиме 

усуненню недоліків, виявлених ревізією фінансово-господарської діяльності 

підприємства органами Державної фінансової служби України та приведенню 

його Статуту у відповідність з вимогами чинного законодавства. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток 7) 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення, рекомендувати 

розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати 

проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 5/4додається до протоколу (Додаток 8). 

 

„За“ – 4,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення обласної ради «Про 

прийняття до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст області 

комунального майна» підготовлено з метою завершення процедури ліквідації 

комунального підприємства «Маньківське поліграфічне підприємство» 

Черкаської обласної ради». 

Віталій Олександрович зазначив, що на даний час майно підприємства, в т.ч. 

всі його активи, перебувають у спільній власності територіальних громад сіл, 

селищ Маньківського району, при цьому на підприємстві накопичується 

заборгованість, яка станом на 01.08.2016 становить близько 84 тис. грн. 

Відсутність джерел погашення кредиторської заборгованості унеможливлює 

завершення процедури його ліквідації. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток 9). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення щодо 

прийняття майна на баланс комунального підприємства «Маньківське 

поліграфічне підприємство», рекомендувати розглянути питання на сесії 

обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 



 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 5/5 додається до протоколу (Додаток 10). 

 

„За“ – 4,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 25.06.2015 № 41-20/VІ «Про 

припинення діяльності КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА «МАНЬКІВСЬКЕ 

ПОЛІГРАФІЧНЕ ПІДПРИЄМСТВО» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» 

підготовлений у зв’язку зі зверненням Маньківської  районної ради щодо 

внесення змін до складу комісії з ліквідації КОМУНАЛЬНОГО 

ПІДПРИЄМСТВА «МАНЬКІВСЬКЕ ПОЛІГРАФІЧНЕ ПІДПРИЄМСТВО» 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ. 

Віталій Олександрович зазначив, що відповідно до порядку ліквідації 

юридичної особи діяльність даної юридичної особи не припинено та не 

затверджено проміжний ліквідаційний баланс і ліквідаційний баланс, а, отже, 

функції комісії з припинення юридичної особи у процедурі ліквідації юридичної 

особи не завершені. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток 11). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати запропоновані зміни до 

складу комісії з ліквідації КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 

«МАНЬКІВСЬКЕ ПОЛІГРАФІЧНЕ ПІДПРИЄМСТВО» ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ, проект рішення, рекомендувати розглянути питання на сесії 

обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 5/6 додається до протоколу (Додаток 12). 

 

„За“ – 4,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

 

7. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення обласної ради «Про 

визнання майна комунальною власністю» підготовлено у зв’язку зі зверненням 

управління освіти і науки Черкаської обласної державної адміністрації, 

комунального вищого навчального закладу «Уманський гуманітарно-

педагогічний коледж ім. Т. Г. Шевченка» та комунального закладу «Черкаський 

обласний центр медико-соціальної експертизи Черкаської обласної ради» щодо 

визнання спільною власністю територіальних громад сіл, селищ, міст області 

об’єктів та закріплення за комунальними закладами на праві оперативного 

управління для їх обліку та обслуговування. 



Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток13). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 5/7 додається до протоколу (Додаток 14). 

 

„За“ – 4,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення обласної ради «Про 

передачу майна комунальної власності» підготовлено з метою виконання вимог 

положень Податкового кодексу України, враховуючи Декларації про готовність 

об’єктів та рішення місцевих рад. Пропонується передати з балансу 

Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства Черкаської обласної державної адміністрації: 

вартість виконаних робіт об’єкта «Капітальний ремонт дороги по вул. Київській 

в м. Умань, Черкаської області (І черга)»; незавершене будівництво лікарні в селі 

Боярка Лисянського району та «Робочий проект холодного водопроводу по вул. 

Шевченка, Молодіжна, Садова, Першотравнева в с. Косарі Кам’янського району 

Черкаської області». Крім цього, у зв’язку з відсутністю потреби у використанні 

пропонується передати автомобіль ВАЗ 21043 ЧОКП «Фармація», комбайн 

роторний причепний «Рось» Смілянського дитячого будинку інтернату, 

приміщень, що займає ОКП «Оперативна поліграфія». 

Віталій Олександрович зазначив, що з метою ефективного використання 

об’єкти пропонується безоплатно передати на баланс комунальних підприємств, 

які мають у них потребу. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток 15). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 5/8 додається до протоколу (Додаток 16). 

 

„За“ – 4,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

 

9. СЛУХАЛИ: 



Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення обласної ради «Про 

ліквідацію обласного комунального підприємства «Оперативна поліграфія» 

підготовлено з метою ефективного управління комунальним майном та 

недопущення нарощування боргів суб’єкта господарювання, шляхом ліквідації 

збиткового комунального підприємства. 

Віталій Олександрович зазначив, що у зв’язку з наявністю у суб’єктів 

господарювання сучасних технічних можливостей для друку та копіювання 

надання послуг ОКП «Оперативна поліграфія» втратило свою актуальність. Крім 

того, застарілі потужності поліграфічного обладнання та обмежений фінансовий 

ресурс підприємства не дають йому змоги бути конкурентноспроможним на 

ринку. Таким чином, ОКП «Оперативна поліграфія» за результатами фінансово-

господарської діяльності за 2015 рік отримало збитки у розмірі близько 15 тис. 

грн. та за І півріччя 2016 року – збитки у розмірі 8,3 тис. грн. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток 17). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 5/9 додається до протоколу (Додаток 18). 

 

„За“ – 4,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення обласної ради «Про 

списання майна комунальної власності» підготовлено відповідно до Порядку 

списання основних засобів об’єктів обласної комунальної власності з метою 

проведення майнових операцій для належного утримання, використання та 

експлуатації майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області. 

Віталій Олександрович зазначив, що матеріали щодо списання основних 

засобів комунальними підприємствами та закладами надано відповідно до 

встановлених Порядком списання основних засобів об’єктів обласної 

комунальної власності вимог в повному обсязі. До огляду майна, що 

пропонується до списання залучались члени постійної комісії та депутати 

обласної ради. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток 19). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Тарасенко В. П., Воронов С. П. запропонували доручити членам комісії 

Бойку В.В. та Коваленку О.А. оглянути приміщення Звенигородського філіалу 



«Черкасиоблкіно» для розгляду питання щодо передачі їх в комунальну 

власність Звенигородського району. 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати звернення підприємств, 

установ та закладів обласної комунальної власності щодо надання дозволу на 

списання майна у зв’язку зі значним зносом і недоцільністю проведення 

ремонтних робіт, проект рішення, рекомендувати розглянути питання на сесії 

обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 5/10 додається до протоколу (Додаток 20). 

 

„За“ – 4,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення обласної ради «Про 

оренду комунального майна бюджетними установами» підготовлено з метою 

ефективного використання майна та враховуючи звернення, що надійшли до 

обласної ради від комунального підприємства «Управління по експлуатації 

Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності» щодо надання дозволу 

на передачу в оренду з орендною платою 1 грн. в рік приміщень Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства Черкаської ОДА, Головному управлінню Національної поліції в 

Черкаській області, державній установі «Центр обслуговування підрозділів 

Національної поліції України», управлінню культури та взаємозв’язків з 

громадськістю Черкаської ОДА. 

Віталій Олександрович зазначив, що основною метою прийняття проекту 

рішення є підвищення ефективності використання майна, забезпечення 

бюджетних установ області службовими приміщеннями та зняття фінансового 

навантаження зі сплати комунальних послуг з балансоутримувача. 

Текст проекту рішення, пояснювальної записки та доповнень до проекту 

рішення додається до протоколу (Додаток 21). 

Доповідач звернувся до членів комісії з проханням погодити внесення 

уточнення до проекту рішення в частині загальної площі приміщень, що 

передаються Головному управлінню Національної поліції в Черкаській області 

та доповнити пунктом про надання приміщень Головному управлінню юстиції у 

Черкаській області. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати звернення комунального 

підприємства «Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної 

комунальної власності» щодо надання дозволу на передачу в оренду з орендною 

платою 1 грн. в рік приміщень Департаменту містобудування, архітектури, 

будівництва та житлово-комунального господарства Черкаської ОДА, 

Головному управлінню Національної поліції в Черкаській області, державній 

установі «Центр обслуговування підрозділів Національної поліції України», 

управлінню культури та взаємозв’язків з громадськістю Черкаської ОДА, 



Головному управлінню юстиції у Черкаській області, проект рішення та зміни і 

доповнення до нього, рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради 

та пропонувати депутатам підтримати проект рішення із запропонованими 

комісією змінами та доповненнями.  

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 5/11 додається до протоколу (Додаток 22). 

 

„За“ – 4,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

 

12. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення обласної ради «Про 

спільну комісію з розмежування і оцінки майна цілісного майнового комплексу 

Катеринопільського комунального поліграфічного підприємства» підготовлено з 

метою виконання рішення Господарського суду Черкаської області про 

повернення з оренди цілісного майнового комплексу та передачу його на баланс 

комунального підприємства «Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів 

обласної комунальної власності». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток 23). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 5/12 додається до протоколу (Додаток 24). 

 

„За“ – 4,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

 

13. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 25.03.2016 № 4-27/VІІ «Про припинення юридичної 

особи – КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА «РІЧКОВИЙ ВОКЗАЛ» 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» підготовлено у зв’язку з кадровими змінами, 

що відбулися в управлінні майном Черкаської обласної ради. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток 25). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати запропоновані зміни до 

складу комісії з припинення юридичної особи КОМУНАЛЬНОГО 

ПІДПРИЄМСТВА «РІЧКОВИЙ ВОКЗАЛ» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ, 



проект рішення, рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та 

пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 5/13 додається до протоколу (Додаток 26). 

 

 

 

„За“ – 4,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

14. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 17.09.2015 № 42-24/VІ «Про реорганізацію 

КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ 

«ЗМІНА» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ шляхом злиття з КОМУНАЛЬНИМ 

ЗАКЛАДОМ «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ПРОЛІСОК» 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» підготовлено у зв’язку з кадровими змінами, 

що відбулися в управлінні майном Черкаської обласної ради та Черкаської 

обласної державної адміністрації. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток 27). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати запропоновані зміни до 

складу комісії з реорганізації юридичної особи КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД 

«ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ЗМІНА» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ, проект рішення, рекомендувати розглянути питання на сесії обласної 

ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 5/14 додається до протоколу (Додаток 28). 

 

„За“ – 4,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

 

15. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення «Про програму 

приватизації об’єктів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області, управління якими здійснює Черкаська обласна рада, на 2016-

2017 роки» підготовлено з метою створення умов для сприяння підвищенню 

ефективності діяльності підприємств, установ, організацій та створення 

конкурентного середовища, а також забезпечення надходжень коштів для 

наповнення обласного бюджету. 

Віталій Олександрович зазначив, що в результаті виконання заходів, 

передбачених Програмою, очікуються надходження коштів до обласного 

бюджету у розмірі близько 2 млн. 500 тис. грн. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток 29). 

 

 



ВИСТУПИЛИ: 

Тарасенко В.П., який наголосив на необхідності прийняття даної 

програми.  

Плаха В.В., який надав пояснення щодо завчасного прийняття програми 

для виконання делегованих повноважень по приватизації майна обласної 

комунальної власності регіональним відділення Фонду державного майна 

України по Черкаській області. 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 5/15 додається до протоколу (Додаток 30). 

 

„За“ – 4,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

 

16. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

затвердження Типових договорів оренди майна, що належить до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ та міст області» підготовленого з 

метою приведення регуляторних актів у відповідність до чинного законодавства 

України.  
Текст проекту рішення, пояснювальної записки та Аналізу регуляторного 

впливу проекту рішення Черкаської обласної ради «Про затвердження Типових 

договорів оренди майна, що належить до спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ та міст області» додаються до протоколу (Додатки 31, 32). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка ознайомила членів комісії з проектом Експертного 

висновку щодо регуляторного впливу проекту регуляторного акта Черкаської 

обласної ради «Про затвердження Типових договорів оренди майна, що 

належить до спільної власності територіальних громад сіл, селищ та міст 

області», запропонувала підтримати його та доручити управлінню майном 

обласної комунальної власності направити проект рішення та Експертний 

висновок до Державної регуляторної служби України для проведення аналізу 

поданих документів на відповідність вимогам чинного законодавства України.  

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 5/16 додається до протоколу (Додаток 33). 

 

„За“ –  4,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

 

17. СЛУХАЛИ: 

Кравцову Н.О., яка ознайомила членів комісії зі зверненням народного 

депутата України Левченка Ю.В. щодо порушень чинного законодавства при 



будівництві птахопідприємства групою компаній ПАТ «Миронівський 

хлібопродукт» на території Рацівської сільської ради Чигиринського району 

Черкаської області. 

Текст звернення додається до протоколу (Додаток 34). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Звернення народного депутата України Левченка Ю.В. щодо 

порушень чинного законодавства при будівництві птахопідприємства групою 

компаній ПАТ «Миронівський хлібопродукт» на території Рацівської сільської 

ради Чигиринського району Черкаської області взяти до відома. 

2. Рекомендувати на сесії обласної ради розглянути питання про 

надсилання депутатського звернення до Головного управління Національної 

поліції України в Черкаській області, прокуратори Черкаської області для 

вивчення викладених у зверненні фактів та вжиття відповідних заходів в межах 

компетенції; 

 

„За“ –  4,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

 

 

 

 

Голова  комісії                                                                               Н. Кравцова 

 

 

 

 

Секретар                                                                                         С. Воронов 


